
Pöytäkirja 

 

Vammaisneuvosto 

 

Paikka ja aika: Kunnanhallituksen kokoustila 25.11.2024 kello 15:00 – 16:40 
Läsnäolijat: Pia Kukkasniemi, Mauri Sulonen, Heimo Viljanen, Tero Viilto, Eero Mäki, Maija Ylinen, 
Mari Vuorinen, Rami Heino (sihteeri) 
Poissa: Katja Kylä-Kause 
  
 

1. Kokouksen avaaminen, päätösvaltaisuus ja pöytäkirjantarkastajien valinta 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat ja kokouksen 
päätösvaltaisuuden  
- Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Maija Ylinen ja Mari Vuorinen 

 
2. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen LIITE 

- Tarkastettiin ja hyväksyttiin yksimielisesti edellisen kokouksen pöytäkirja 
 

3. Kunnan hyvinvointikertomus 
- Hyvinvointikoordinaattori Marko Kerola esitteli kunnan hyvinvointikertomusta ja 
kertoi kertomuksen valmistelun tilanteesta. Valmista pitää olla viimeistään keväällä 
2025 ja ennen sitä vammaisneuvosto saa vielä kertomuksen käsiteltäväkseen ja 
kommentoitavakseen. 
- Hyvinvointikertomus.fi-sivulta löytyy lisätietoa ja kuntien valmiita kertomuksia. 

 

4. Vammaisneuvoston jäsenen läsnäolo- ja puheoikeus valtuustossa ja lautakunnissa 
- Kunnanjohtaja on epävirallisesti keskustellut kunnanhallituksessa 
vammaisneuvoston jäsenen läsnäolo- ja puheoikeudesta valtuustossa ja 
lautakunnissa. Päätöksentekoon asia ei ole vielä edennyt. 
- Neuvosto päätti keskustelun jälkeen yksimielisesti, että se haluaa kunnanhallituksen 
tekevän asiasta päätöksen lähiaikoina. Sihteeri ilmoittaa asiasta kunnanjohtajalle. 

 

5. Vuoden 2025 suunnittelu 

- Kuntavaalit keväällä ja sovimme, että jokainen yhdistys aloittaa hyvissä ajoin 
suunnittelun haluaako yhdistys olla mukana vammaisneuvostossa. Myös jäsenen ja 
varajäsenen valinnasta on hyvä aloittaa keskustelu ajoissa. 
- Huhtikuussa kaikille avoin kevätkokous, johon yritetään saada joku vierailija, joka 
kiinnostaisi myös muita kuin vammaisneuvoston jäseniä. Yhdistysten tehtävänä on 
miettiä kiinnostava aihe ja vierailija seuraavaan kokoukseen mennessä. 
- Vuonna 2025 apuväline-, kuntoutus- ja esteettömyysmessut järjestetään 
Tampereella 6.-8.11.2025 ja yhden päivän vierailu messuilla on tavoitteena. 

6. Muut asiat 
 - Vammaisneuvoston kokousta ei ole hyvinvointialueella ollut syksyn aikana. 
 - Vammaisneuvosto tulee saamaan uuden ohjeen vammaispalvelulain alaisista 
kuljetuksista. Tällä hetkellä kuljetusten tilaaminen ja saaminen haluttuna aikana on todella 
haastavaa. 
 - Ensi vuonna vammaisneuvosto haluaa palkita jonkun euralaisen yrityksen, 
yhdistyksen tai yksityisen henkilön kunniamaininnalla esteettömyyden edistämisestä. 



 - Julkinen liikenne etenkin kunnan sisäisesti on todella huonolla tasolla ja 
mahdollisuus tähän on oikeastaan vain koulukuljetuksissa. Tästä johtuen vammaisneuvosto toivoo 
kunnan selvittävän mahdollisuutta järjestää palvelukyytejä etenkin ikäihmisille ja vammaisille 
vuoden 2025 aikana. 

 

7. Seuraavasta kokouksesta sopiminen   
-   keskiviikkona 29.1.2025 klo 15 kunnanhallituksen kokoushuone 
 

 

Sihteeri: Rami Heino  

 

Pöytäkirjantarkastajat: Maija Ylinen ja Mari Vuorinen 
 

 


